
                                                                              2025-03-03 

                                                                                                 

                                               ÖNFK´s Styrelsemöte  

                                                                       Protokoll 

         Närvarande: Ulrika Haapaniemi, Anna Östdahl, Marie Nordström Ahnqvist, Laila Marakatt,                     

.                                   Thomas Magnusson, Patrik Stålnacke och Niclas Lindmark                                 

                                                      

           Datum: Måndag 3 Mars 2025 

           Tid: Kl.18:00 

           Plats: Eurocon/Teams 

 

1) Mötets öppnande: Ordförande Ulrika Haapaniemi öppnade mötet. 

2) Kallelse: Har gått ut via messanger och mail. 

3) Val av justerare: Mötet valde Anna Östdahl och Thomas Magnusson 

4) Godkännande av dagordning: Ja! 

5) Genomgång av föregående protokoll: Ulrika gick igenom föregående protokoll. 

6) Inkommande/utgående post: Kallelse från FA ang Årsmöte för specialklubbarna i maj. 

7) Kassörens redogörelse: Kassör Marie redovisade ekonomin. 

8) Provverksamhet: 

● Plan för ansökan/ arrangemanget Fjäll SM och Fjällpokal 2027:  Avvaktas tillsvidare, får kolla        
.   kostnadsförslag på prov i Pirttivuopio alt. Dundret och Saivo. 

                 ● Ansökan Pointerklubbens huvudprov 2026:  Niclas skickar ansökan till FA-PUR.  

                 ● Samrådsmöte med samebyarna inför båda Abiskoproven. Ev tillsammans med SVK Malmfälten:            
.                  Ordförande i Samebyn kontaktas av provledningen inför vardera prov.  

                 ● Provledning till tidiga Dundretprovet i september: Ingen provledning ännu, Marie försöker hitta      
.                    provledning. 

9) Nytt från FA-VU/FA-DURK/FA-PUR: Se punkt.6 



10) Innehåll till Facebook och Hemsidan: Gå ut på Facebook att provledning saknas till tidiga 
Dundret, provet i september. Hemsidan fungerar nu, Niclas mailar underlag för hemsidan till Lena 
Emmoth 

11)  Årsboken: 

 

12) Övriga frågor: 

● Jaktprovsregler/regelrevidering:                                                                                                      
Fråga.1: Skall lokalklubbens medlemmar prioriteras på alla klubbens prov: Nej bara på klubbens 
huvudprov.                                                                                                                                              
Fråga.2: Skall hundar med meriter för skl endast få deltaga i kvalitetsklass i mån av plats: Ja i mån 
av plats.                                                                                                                                                       
Fråga.3: Ska hundar utan merit prioriteras för start i kvalitetsklass om begränsningar är 
nödvändiga: Nej!                                                                                                                                       
Niclas skickar svaren till FA-Durk ”Peter” 

● Utbildning Skkstart: Vi frågor kontakta Marie Nordström Ahnqvist. 

● Kommissarielådan: Domarböcker måste beställas omgående. Ulrika kollar upp detta. 

● Reseersättning: Bilersättning till styrelsen som deltog på årsmötet. 

● T-Shirt till Revisorerna: Gåva, varsin T-shirt till revisorerna. Niclas fixar det. 

● Ulrika och Mats Haapaniemi åker på specialklubbarnas årsmöte i maj. 

           

13) Mötets avslutande: Ulrika avslutade mötet kl.19:30 

 

  

 

 

   

Ordförande: Ulrika Haapaniemi                                                Sekreterare: Niclas Lindmark 

 

 

 

  Justerare: Anna Östdahl                                                              Justerare: Thomas Magnusson 

 

 

 

 



 

 

                                                                                                                                                                                                          


